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Jegyzőkönyv 

az Optimist Osztályszövetség  
elnökségi üléséről 

 
Készült: az Optimist Osztályszövetség elnökségi ülésén, 2018.09.10.-én 
Helyszín: Dental Plus iroda, Budapest 
 
Megjelentek: 
Ralovich Gábor elnök 
Török Péter, válogatott edzője 
Domonkos Szilárd elnökségi tag 
Szalontai Bence elnökségi tag 
Vándor Róbert elnökségi tag 
 
Lackó Péter tag 
  
Ralovich Gábor levezető elnök köszönt mindenkit, megnyitja az ülést és megállapítja, hogy az 
elnökségi ülésen megjelent mind az 5 elnökségi tag, így az ülés határozatképes.  
A levezető elnök felkéri Domonkos Szilárdot a jegyzőkönyv vezetésére. Az érintett a felkérést 
elfogadja, a jelen lévő elnökségi tagok pedig megszavazzák a felkérést. 
 
Ralovich Gábor levezető elnök ismerteti a tervezett napirendi pontokat:  
 
Tervezett napirendi pontok: 
 
Napirend: 

 
1. Költségvetés előkészítése 
2. EB/VB beszámoló 
3. Egyebek 

 
Ralovich Gábor levezető elnök kérdezi, hogy van-e hozzászólás vagy javaslat a napirendi 
pontokhoz? Nincs hozzászólás, így az Elnökség egyhangú szavazással megszavazza a 
napirendet. 
 

1. Költségvetés előkészítése 
Szalontai Bence: Az utolsó elnökségin elfogadott költségvetést tartjuk, nincs benne 
változás.  
 
Török Péter: Szeretném felhívni a figyelmet, hogy az osztályszövetség nem rendelkezik 
önálló bankszámlával, hanem a MVSZ keretével gazdálkodik. 
 
Szalontai Bence még egyeztet az MVSZ-szel a héten a pénzmozgásokról, utána küldi ki 
az elnökség tagjainak az aktuális állapotot. 

 
2. VB/EB beszámoló 

Török Péter: Az EB beszámolót elkészítettem, közzétettem az MVSZ honlapján ott 
mindenki megismerhette. 
 
Szalontai Bence: A VB beszámoló még nem készült el, a költségvetés egyeztetése után 
készítjük el Brencsán Dáviddal. 
 
Ralovich Gábor: Kérném, hogy azért pár mondattal ismertessétek a történéseket! 
 
Török Péter: Az EB felkészülésben volt egy időbeli korlát, mivel a válogatóversenyek 
elhúzódtak, a helyszín megismerésére pedig korlátozottan nyílt lehetőség. Előzetesen 



nem tudtunk a helyszínen tájékozódni, de még a rendező holland csapatnak sem nyílt 
lehetősége a helyszín megismerésére. A helyszín teljesen ismeretlen volt az Optimist 
hajóosztály részére, és mivel a helyszín volt a VOR befutója ezét kicsit az volt a 
vélemény, hogy beáldozták a versenyt a VOR marketingjébe. Előzetesen sok csapattal 
edzettünk közvetlenül a verseny elött, ahol látható volt, hogy a helyszín nehezebb, a 
tengeri országoknak viszont kedvezőbb. A csapat egyik része rutinos versenyző volt, 
mások pedig kevesebb rutinnal rendelkeztek. Voltak akik még nem voltak gyakorlottak az 
áramlással kapcsolatban. Az áramlás mértéke majdnem megközelítette egy folyó 
mértékét... Napi gyakorlatokkal próbáltuk ráhangolni a gyerekeket az áramlással 
kapcsolatban. Az előzetes várakozásaimat felülmúlták a gyerekek. A fiúknál csak arany 
és ezüst csoport volt így ez kicsit más volt mint az előző versenyeken. Így mindenki az 
arany csoportba került, de a korábbi rendszer alapján is csak egy versenyző szorult volna 
ki a legjobbak közül. Tóth Attila, Borda Levente és Fehér Boróka szereplése igazán 
jövőbemutató. Erős kritika volt, hogy az edzők elszállásolása a csapattól elválasztva 
történt, valamint az ellátás sem volt EB-hez méltó. 
 
Ralovich Gábor: A hozzám eljutott információk alapján együttműködésetek példamutató 
volt Bakóczy Róbert csapatvezetővel. Nagyon örülünk, az eredményeknek kiemelve 
Fehér Boróka eredményes debutálását az első világversenyén. 

      
Szalontai Bence: A ciprusi VB-n 4 klubból érkeztek versenyzők. 2 arany és 3 ezüst 
csoportos versenyző volt, 14. lettünk a 57 nemzetből. Bányai Attila nagyon jól kezdett de 
a döntő futamokra megtört a lendülete mivel sárga zászlós figyelmeztetését. A zsűri elég 
szigorúan vette a rajteljárások során a kormányevezést. A rajt nagyon sokat számított a 
körülmények miatt. A rendezéssel kapcsolatban összességében jó volt de a hirdető 
táblán történő kommunikációban voltak hibák.  
 
Szabó Roni Oszkár (Egis SE)  32. hely arany csoport 
Bányai Attila (BYC)   46. hely arany csoport 
Nagy Bendegúz (BYC)  74. hely, ezüst csoport 8. hely 
Benyó Máté (THE)   87. hely, ezüst csoport 21. hely 
Vladiszavlyev Alexandar (SVE) 111. hely, ezüst csoport 45. Hely 
 
A csapat harmonikusan működött együtt, mint az operatív mint a szakmai szempontokból. 
Véleményem szerint csapat szinten elégedettek lehetünk ezzel az eredménnyel, jól 
szerepeltek a fiúk. A helyszínen rengeteget mértünk sok adatot gyűjtöttünk, elemeztünk, 
amit természetesen leadunk a szövetségnek. A szél 8-12 csomó között volt a 
futamokban.  
 

01/2018.05 Határozat: Az elnökség elfogadja a EB beszámolót illetve VB összefoglalót. 
 

3. Egyebek 
 
3.1 Spartacus EB pályázat utóélete 
 
Szalontai Bence: felolvasom a levelet, amelyet klubom vezetőjének jutatam el ebben a 
tárgyban: 
„Az alábbiakban leírom, hogy mit tudok az eseményekről és mi történt kint, hogyan 
zajlottak a történések. 
Az a kérésem, hogy VB felkészülés és a VB csapat programja, versenyzése és 
értékelése teljesen külön történjen. Jó hangulatban és sikeresen teljesített a csapat, nem 
lenne szerencsés összemosni, mert független egymástól. 
Spartacus VE pályázott az IODA-nál (Nemzetközi Optimist Osztályszövetség) a 2020-as 
OP EB megrendezésére, amit én a szervezet honlapján olvastam. 
Majthényi Szabolccsal és Ralovich Gáborral Cipruson találkoztunk, mikor megérkeztek, 
hogy prezentálják a pályázatot, 2 napot töltöttek kint, mi a saját programunkat 
teljesítettük. Eljöttek a csapathoz is, hoztak népszerűsítő pólókat mindenkinek; többen 



szívesen hordták őket a napok folyamán, később a fiúk ezt is cserélgették más 
nemzetekkel. 
Mondták, hogy Gereben Mátyás megy majd prezentálni az AGM-re (éves közgyűlés), 
később láttuk a hivatalos hirdető táblán, hogy ő a country reprezentatív. 
Szept. 2-án (az AGM előtti nap) hallottam a Klubban, hogy vissza lett vonva a magyar 
pályázat, jeleztem Olcsinak és Matyinak telefonon, hogy ezek a hírek vannak és hogy 
tisztázzák a helyzetet. Felhívtam Holczhauser Andrást is és tájékoztattam a történtekről. 
Ekkor hallottam, hogy Bányai Attila írt levelet, de a tartalommal nem voltam tisztában 
(azóta sem kaptam meg a levelet). Ezt Attila szóban meg is erősítette, hogy írt. 
Gereben Mátyás részt vett az AGM-en (előtte nem találkoztunk). A következő nap 
beszélgettünk vele Dáviddal a halasztásban ott mesélte, hogy mi történt a közgyűlésen. 
Az AGM-en való szavazásra, az IODA-nál regisztrált személy jogosult, Magyarország 
esetében a Magyar Optimist Osztályszövetség elnöke. A szavazati jog átadható, írásos 
formában (PROXY) más személynek, vagy akár nemzetnek is. 
A kint lévő magyar csapat, versenyzők, edző, csapatvezető és szülők drukkolt a magyar 
pályázatnak. Részemről, a fentiek szerint tudom összefoglalni a kandidálással és levéllel 
kapcsolatos történéseket és ismereteket.” 

   
Török Péter: Nagyon szomorú egy ilyen esemény a magyar vitorlássport szempontjából. 
Szeretném látni, hogy a magyar pályázat hogyan lett akadályozva és a kint lévő team 
mennyire érintett ebben. 
 
Szalontai Bence: Határozottan állítom, hogy a kint lévő csapat nem akadályozta a 
pályázatot, drukkoltunk neki, Bányai Attilán kívül. 
 
Török Péter: A visszajelzések alapján a pályázatunk nagy eséllyel rendelkezett ennek 
ellenére az első körben kiesett. Ennek alapján érthetetlen számunkra, hogy a 
támogatások miért változtak drasztikusan. 
 
Szalontai Bence: drukkoltunk a pályázat sikerességének. Megkérdeztem Majthényi 
Szabolcsot is, hogy mik azok az előnyök amelyeket hangsúlyozni lehet a pályázattal 
kapcsolatban az esetleges érdeklődőknek. 
 
Török Péter: mivel ez a kérdés az MVSZ elnökségi ülésén is napirendre került, ennek 
alapján fontos az Elnökség álláspontja.  

 
Javaslat: 
Kérjük a MVSZ-t, hogy vizsgálja ki a történteket illetve az esetleges szankcionálást ebben a 
tárgyban. Kiváltképpen azért mert megítélésünk szerint komoly erkölcsi kár érte a hazai 
vitorlássportot. 
 
02/2018.05 Határozat: Az elnökség elfogadja egyhangúlag a javaslatot: Kérjük a MVSZ-t, hogy 
vizsgálja ki a történteket illetve az esetleges szankcionálást ebben a tárgyban. Kiváltképpen azért 
mert megítélésünk szerint komoly erkölcsi kár érte a hazai vitorlássportot. 
 
 3.2 Közgyűlés időpont 

Ralovich Gábor: levelet kaptunk, miszerint a közgyűlés időpontját változtassuk meg és 
tegyük az OB idejére.  
Mérlegelnünk kell mivel egyrészt az edzők korábban jelezték felénk, hogy ne az OB-n 
tartsuk a közgyűlést mivel elhúzódhat a nap a gyerekeket pedig felügyelni kell. Korábban 
volt példa, hogy este 10-ig tartott és mégis Országos Bajnokságot tartunk... Korábban 
azért tettük szeptember 22-re mivel az OB előtt úgyis az összes csapat a helyszínen fog 
edzeni, így a tagság képviselői is ott lesznek feltehetőleg.  
Másik szempont viszont az hogy, valószínűleg nagyobb számban lenne jelen a tagság, 
ha mégis az OB alatt rendezzük, valamint a vasárnapi időpont nem szerencsés.  

 Mindezeket mérlegelve az elnökség a következő javaslatot hozta: 
 
Javaslat:   



Kérjük az Elnököt, hogy vonja vissza a meghirdetett közgyűlés időpontját a tagság kérése alapján 
és újra írjuk ki a közgyűlést szeptember 28-ra, illetve határozat képtelenség esetén 29-re. 
Helyszín: változatlanul BYC. 
  
03/2018.05 Határozat: Az elnökség elfogadja egyhangúlag a javaslatot: az Elnök vissza vonja a 
meghirdetett közgyűlés időpontját a tagság kérése alapján és újra írja ki a közgyűlést szeptember 
28-ra, illetve határozatképtelenség esetén 29-re. Helyszín: BYC. 
 
A Közgyűlés 
- helye: Balatonfüredi Yacht Club ( 8230 Balatonfüred, Zákonyi Ferenc utca 2.) 
- ideje: 2018. Szeptember 28. Péntek, 18 óra 
 
Napirend: 
2018 évi Eb és VB beszámoló. 
2018 évi pénzügyi beszámmloló 
Tisztújítás 
 
Amennyiben a Közgyűlés határozatképtelennek bizonyul, a megismételt Közgyűlés időpontja 
2018.Szeptember 29. szombat, 18 óra. A helyszín megegyező. A megismételt Közgyűlés 
napirendje változatlan. A megismételt Közgyűlés a jelenlévők számától függetlenül 
határozatképes az eredeti napirendi pontok vonatkozásában. 
 
A tervezett napirendi pontokat az Elnökség megtárgyalta. Több napirendi pont nem lévén, mivel 
ez volt az az aktuális elnökség utolsó ülése az elnökségi tagok megköszönték egymásnak az 
önkéntes munkát, és a levezető elnök az ülést berekesztette. 
 
 
 
Összeállította: 
 
 
Domonkos Szilárd 
Elnökségi tag       Budapest, 2018. szeptember 10. 
 


